

Tennis Pro, Assistant Camp Director

TSPA is looking for a pro, an assistant camp director to join its team at the Caldwell Tennis Courts in Côte Saint-Luc for their summer camp ([more info](#)). Camp begins at 9:00 am and ends at 4pm. The ideal candidate has a very good method of teaching tennis to kids, has an excellent ability to lead groups, animate activities (especially rainy day activities) and is a strong team player. Excellent knowledge of games and fillers an asset. Part time hours are also available. Entrepreneurial experience an asset. Prior experience with kids and tennis certification should be clearly shown in a cover letter.

Pro de tennis, ou directeur de camp adjoint.

ATPS est à la recherche d'un pro ou un directeur adjoint pour joindre l'académie aux Terrains de Tennis Caldwell à Côte Saint-Luc pour leur camp d'été ([plus d'info](#)). Le camp commence à 9h et termine à 16h. Le candidat idéal peut emmener des clients à qu'il/elle peut enseigner le tennis, a une capacité excellente de mener des groupes, animer des activités (spécialement les activités de jours de pluie) et est un joueur d'équipe. Les heures à temps partiel sont aussi disponibles. De l'expérience en entrepreneuriat est un atout. L'expérience précédente avec des enfants et de la certification au tennis doivent être clairement indiquées dans une lettre de couverture.

Lior Doron

Directeur de L'Académie / Academy Director

Académie de Tennis et de Psychologie du Sport Inc. (ATPS Inc.) / Tennis and Sports Psychology

Academy Inc. (TSPA Inc.)

<http://www.tspa.ca>

[514-886-9929](tel:514-886-9929)